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PAOOR.0012.8.2.2024.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 2/2024 
 

z posiedzenia Komisji Statutowej 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  14 listopada 2024 r. o godz. 14:00 

w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 
 

Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Śremie na 14 listopada 2024 roku, zawiadomienie stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Piotr Mulkowski, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.   

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
1. Dorota Tomyślak – Sekretarz Gminy Śrem, 
2. Sławomir Baum – Radca Prawny, 
3. Tomasz Klaczyński -  Przewodniczący Rady. 

 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 14:00 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

Następnie przedstawił porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
1. Analiza Statutu gminy Śrem. 
2. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag.  
 
Ad 1. Analiza Statutu gminy Śrem. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby przed przystąpieniem do pracy 
nad projektem uchwały, każdy Klub przedstawił propozycje, które będą 
omawiane podczas posiedzeń Komisji.  

Następnie odczytał zmiany do Statutu zaproponowane ze strony Urzędu, 
oznajmiając, iż ze strony Klubu Radnych Wyborców Grzegorza Wiśniewskiego 
dodatkowych uwag nie mają.  
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(Propozycje do statutu stanowią załącznik nr 3 do protokołu). 

Po czym otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali. 

Radna Katarzyna Sarnowska 
przekazała, aby w Statucie nie precyzować posiedzeń wyjazdowych na terenie 
gminy.  Następnie przedstawiła propozycję Kub Wyborców Adama 
Lewandowskiego dot. zmiany nazwy Komisji Komunalnej i Rozwoju na Komisję 
Komunalną, Rozwoju i Środowiska. Zmiana ta dotyczyłaby  przejęcia z Komisji 
Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Środowiska tematów związanych z 
ochroną środowiska.  

Radny Tomasz Wojna  
przedstawił propozycję Klubu PIS. Informując, aby w § 81 zmienić zapis dot. 
czasu trwania kontroli problemowej z 14 dni na 28 dni i kontroli sprawdzającej 
z 7 dni na 14 dni oraz w §86 termin sporządzenia protokołu zmienić na 14 dni. 
Następnie zaproponował sporządzenie zapisu, który pozwala Komisji 
Kontrolnej powołać specjalistę w danej dziedzinie do kontroli.  

Radna Nina Stępa 
zaproponowała, aby pozostawić Komisję Wsi i Samorządu.  

Sekretarz Gminy Dorota Tomyślak 
poinformowała, iż obecny Statut należy doredagować, uwspółcześnić język 
oraz doprecyzować poszczególne paragrafy. Ze strony Urzędu, również trafią 
propozycje zmian dot. m. in. powołania Rady Seniorów, która musi zostać 
uwzględniona w Statucie, ponieważ posiada przywilej inicjatywy 
uchwałodawczej. Nad wszystkimi zmianami w formie „edytowalnej” będziemy 
pracować wspólnie.  

Radny Tomasz Wojna 
dodał, iż trzeba zastanowić się nad zapisem w §16.2 „radny powinien być 
członkiem co najmniej dwóch stałych komisji”.  

Radna Katarzyna Sarnowska  
wyjaśniła, iż na ten temat była już rozmowa w poprzedniej kadencji i zgodnie 
z ustawą nie można narzucać radnemu w ilu komisjach musi uczestniczyć, 
dlatego jest zapis „powinien”.  
 
Na tym dyskusję zakończono.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad 2. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
Przewodniczący Komisji wraz członkami wyznaczyli termin kolejnego 

posiedzenia na dzień 16.01.2025 r. godz. 14:00. Następnie uzgodniono, że do 
dnia 22 listopada br. do Biura Prawnego Urzędu Miejskiego zostaną 
przekazane przez Kluby propozycje zmian w Statucie, w celu ich weryfikacji 
pod względem prawnym. W dalszej kolejności Radny Artur Konon dodał, iż 
pracując nad Statutem w pierwszej kolejności będą przekazane propozycje do 
Biura Prawnego przez Kluby, po czym zostaną one wprowadzone do projektu 
w wersji edytowalnej, który zostanie przekazany radnym. Następnie 
Przewodniczący Komisji poinformował, że jeżeli będą podzielone zdania w 
poszczególnych kwestiach, wówczas na kolejnym posiedzeniu zostanie 
przeprowadzone głosowanie. W dalszej kolejności, Radny Bartosz Żeleżny, 
poinformował, iż Radni KW Adama Lewandowskiego uwagi do 
przedstawionych propozycji zgłoszą na piśmie do Biura Prawnego.  
 

Dyskusja została zakończona.  

Na tym punkt zakończono. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Piotr 
Mulkowski podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym 
Gościom, Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 14:23 

 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
     
 

 
PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Statutowej  

 
/-/ Piotr Mulkowski  

 
 
 
Załączniki: 

1) Zawiadomienie o komisji; 
2) Lista obecności Członków Komisji;  
3) Propozycje zmian w Statucie.  
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Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  


